To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: INVESTORS INDUSTRIAL AND

PROPERTIES PLC

Date: 03-01-2022 11:38:58 AM

احداث جوهرية :Subject

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المستثمرون الصناعية والعقارية المساهمة العامة التاريخ: 03-01-2022 AM 11:38:58

الموضوع: احداث جوهرية

We repot to you regarding the lawsuit filed by the Investors - Industrial and Properties Public Shareholding Company(IPRO) against the Middle East Complex for Heavy Engineering and Electronic Industries Public Shareholding Company (MECE) that the Court of Appeal in case # (9763/2021) on December 30, 2021 ruled to follow the decision issued by the Supreme Court and ruled to dismiss the appeal filed by the Middle East Complex for Heavy Engineering and Electronic Industries Public Shareholding Company and ruled to uphold the judgment ruling against the Middle East Complex for Heavy Engineering and Electronic Industries Public Shareholding Company to pay the amount of 9 million, 65 thousand and 260 dinars plus fees, expenses, legal interest and attorney fees. Its important to point that there is a court decision to set a reservation attachment on the properties of the Middle East Complex for Heavy Engineering and Electronic Industries Public Shareholding Company in favor of the Investors - Industrial and Properties Public Shareholding Company (IPRO) with a decision to seize all vehicles owned by MECE.

نخاطبكم بخصوص الدعوى المقامة من شركة المستثمرون الصناعية والعقارية المساهمة العامة (IPRO) بمواجهة شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية الثقيلة المساهمة العامة (MECE) ولاحقا للافصاحات الصادرة بهذا الخصوص، ف ننهى لعلمكم بان محكمة الاستئناف في <u>الدعوى (</u> 9763 / 2021) وبتاريخ 2021/12/30 قضت باتباع النقض الصادر عن محكمة التمييز الموقرة وقررت رد الاستئناف المقدم من شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية الثقيلة المساهمة العامة وقررت تأييد الحكم الصادر بالزام شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية الثقيلة المساهمة العامة بدفع مبلغ 9 مليون و65 الف و260 دينار ورسوم والمصاريف واتعاب المحاماه والفائدة القانونية امن تاريخ المطالبة حتى السداد التام. ويقتضى التنويه ان هناك -وعلى حساب الدعوى- اشارة حجز على موجودات شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة المساهمه العامة المنقولة والغير منقولة لمصلحة شركة المستثمرون الصناعية العقارية المساهمة العامة بالإضافة الى صدور قرار بضبط كامل مركبات.

30-12-2021 30-12-2021

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Alaa Ghaleb Alabdllat

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alaa Ghaleb Alabdllat